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Szenvedélyadóhoz hasonlóan, az új adóból begyűjtött összegeket pótalapként használnánk az
egészségügyi programok finanszírozására, különböző infrastrukturális befektetésekre –
nyilatkozta a tegnapi sajtótájékoztatón Cseke Attila egészségügyi miniszter. 
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  Még nem lehet tudni, hogy a megjelölt termékekre mekkora adót rónának ki. Atörvénytervezetet előbb közvitára bocsátják, külön tárgyalásokat indítványoznak a termelőkkel,a szaktárca ennek alapján dolgozná ki az adóztatás részleteit. Cseke Attila továbbá elmondta, hogy az egészségügynek idén jóval kevesebb összeget utaltakki, ezért más pénzforrást is igénybe kell vegyenek.
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